
Acta del Consejo Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 7

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 31. marzo . 2025

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:00

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
JOSÉ FERNANDO SALES ROSA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
MANEL ESTEVE VIDAGANY
JOAN BERNAT MAYOR
YOLANDA POLO DIAZ
MARÍA MIGUEL RECATALÁ

Miembros ausentes: 

MANUEL PEGUEROLES BELMONTE
NURIA SOLSONA SORRIBES
PEDRO SANCHO CALDUCH
VICKY AMORES HEREDIA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
LIDON ALGARRA SOTO

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP) 
Vecino (PSOE)
Persona (PP)
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul. Vte. Blasco Ibáñez
AVV Peri-18
AFA CP Enriqueta Agut.
AMPA CP Madre Vedruna 
AMPA CP Sanchis Yago

Persona (PSOE) (*)
Persona (Compromís)
Persona (VOX)
AVV Rafalafena (*)
AVV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Bernat Artola

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del Orden 
del día: 

1º.- Aprobación del acta de la sesión anterior: 16/12/2024.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.
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2º.- Invitación de la Concejal Delegada de Gente Mayor, Dª M.ª Clara Adsuara 
Pitarch que presentará el proyecto “Soledad no deseada”.

En este punto interviene la Concejala Delegada de Gente Mayor junto con la Jefa 
del Servicio SIO (Servicio de Igualdad de Oportunidades), Araceli Tárrega.

La Concejala y la Jefa del SIO informan en primer lugar, sobre el trabajo que se 
está realizando en favor de la Igualdad tanto desde la atención y orientación a mujeres, 
como  también  desde  la  labor  de  sensibilización  a  la  sociedad  a  través  de  diferentes 
campañas, y gran parte de esa labor se refleja en el IV Plan Municipal de Igualdad de 
Oportunidades de Mujeres y Hombres. La Señora Concejala, agradece el que se les haya 
invitado a esta reunión, para que toda esta información se pueda difundir a las distintas 
asociaciones de vecinos y AMPA que forman parte de este Consejo de Distrito. Desde el 
SIO están abiertos a recibir cualquier propuesta que puedan aportar, e incluso a reunirse 
con cualquier asociación que lo precise para una información más detallada.

En segundo lugar informan del I Plan para Personas Mayores de la Ciudad de 
Castellón. Es intención de este Plan el tomar una serie de actuaciones encaminadas a que 
la gente mayor no se encuentre sola, la soledad no deseada, que es una de los principales 
enemigos  de  nuestros  mayores.  La  redacción  de  este  Plan  se  ha  llevado  a  cabo  en 
coordinación con la Universidad Jaime I.

3º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente comenta en primer lugar,  que tuvieron una reunión con la 
asociación de vecinos Gumbau en la que se consensuaron varios puntos en el proyecto de 
las obras del parking que se ubicará en la zona del antiguo mercado del Lunes. También 
hace un repaso a como han ido las fiestas de la Magdalena,  principalmente en lo que 
afecta directamente a este Distrito: durante las fiestas, añade, no han habido quejas de 
importancia reseñadas, se ha mantenido la limpieza en las zonas que lo requerían y este 
año se ha reducido el horario y el nivel de ruido permitido, a 55 decibelios, en el recinto de 
ferias.

El  señor  Presidente  comenta  también,  los  temas  contestados  en  reuniones 
anteriores por los SS TT:

- Que se debería modificar la zona del acceso al aulario de Educación Infantil, 
pintando pasos de cebra y realizando resaltes en algunos de ellos para que los vehículos 
reduzcan su velocidad

R/ Se encuentra pendiente de inspección y estudio.

- Que si es necesario que haya tres carriles de circulación, 2 dirección Barcelona y 
1 dirección Valencia, en la calle Fernando el Católico.

R/  Se considera procedente la situación actual, dado que se trata de la Ronda 
Barrios.

- Que los bares y cafeterías están abarcando más espacio del autorizado en sus 
terrazas, en la zona de Doctor Marañón y adyacentes, dificultando el paso de los peatones. 
Se solicita mayor control para evitar esta situación.

R/ En la pasada reunión del Consejo se comentó la contestación de este tema, 
por parte de la Policía Local, en la que se decía que iban a llevar un mayor control de la 
ocupación  de  la  vía  pública.  De  igual  forma  va  a  proceder  la  Sección  de  Movilidad 
encargada de otorgar los permisos de ocupación.

-  Que en la zona de aparcamiento de “Las Torres”, los edificios que están en la 
calle Pintor Carbó, algún vecino ha pintado una zona reservada para estacionamiento de 
personas con movilidad reducida autorizada por una empresa privada, y que es el propio 
Ayuntamiento quien les remite a ella.

R/  Se encuentra pendiente de inspección y estudio.
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- Que en el parking interior, zona donde está el centro de 3ª edad Virgen del Pilar 
en calle Moncofar,  han habido varios accidentes. Tal vez se debería poner una señal de 
dirección obligatoria para seguir recto.

R/ El Concejal Cristian Ramírez comentó en la Junta de 27 de enero de 2025, a la 
que asistió como invitado, que se va a colocar una señal de dirección obligatoria.

- Que  en  el cruce  de  las  calles  Carcagente  y  Pare  Ricardo,  números  pares, 
existen  dos bancos  para  sentarse las  personas.  Los  vecinos de esa zona  solicitan  la 
colocación de un banco más, ya que parece ser hay espacio y la necesidad de los propios 
usuarios.

R/ Se traslada a las brigadas, y a la mayor brevedad posible colocarán el banco.

- Que en la plaza Pintor Tasio Flors, en donde hay un parque infantil, existe un 
banco que tiene rota una barra de madera en la parte inferior. Para que se repare.

R/ se procederá a su reparación.

-  Que en la calle Pare Ricardo, números impares, cruce con la calle Museros, 
hace mucho tiempo que han quitado los bolardos, pero se han quedado los tornillos que 
los sujetaban. Para que los quiten ya que hay peligro de que tropiece la gente. 

R/ Se han retirado los tornillos.

- Sobre la ausencia de alarmas de incendios y seguridad en el edificio de infantil.
R/ Las solicitudes de instalaciones en colegios públicos deben seguir el cauce del 

Consejo Escolar. No obstante, se revisará la petición con la empresa mantenedora.

-  Que el  suelo  del  patio  de  infantil  ya  que  esta  muy  dañado  y  necesita  una 
renovación urgente.

R/  Se  solicita  que  pase  la  empresa  de  mantenimiento  a  valorar  posibles 
soluciones.

-  Muebles y trabajos de carpintería en el edificio central de primaria,  que es un 
Proyecto aceptado con los presupuestos participativos y que no se llevaron a término.

R/ Actualmente estamos trabajando para llevar a cabo estos trabajos.

- Que  falta repasar de pintura la puerta de la entrada principal del colegio.
R/ Se ha planificado incluir la pintura del muro que rodea el edificio de infantil en 

los próximos trabajos.

-  Que  hay  una  serie  de  desperfectos  en  toda  la  zona  peatonal,  donde  se 
encuentra el centro de la 3ª Edad Virgen del Pilar, en la calle Moncofar.

R/ A 16/01/2025 se están reparando los desperfectos.

4º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene  Manel  Esteve  Vidagany (Asociación  de  Vecinos  Peri-18).  El  señor 
Esteve comenta los siguientes temas:

En la plaza Cometa Halley, en la zona donde están instalados los juegos para 
niños,  el  suelo que está preparado para proteger a los niños de las caídas,  está muy 
deteriorado, llegando a ser peligroso su utilización. Se solicita se clausure dicha zona de 
juegos hasta que no se repare todo el suelo o se eliminen y cambien las placas que estén 
deterioradas.

En el pasaje, entre la Av Hermanos Bou y calle Prim (donde está el Museo y la 
Escuela de Adultos), ya son muchas las veces que se plantan árboles y no terminan de 
arraigar, debe ser que el negocio es plantar árboles todos los años. Además se plantan 
torcidos sin dar importancia. Se adjuntan fotos.

En  este  pasaje  había  hace  unos  años  unas  palmeras,  que  algunas 
desaparecieron y están en algún lugar de Valencia, cuando se construyó el Museo, y otras 
seguramente murieron por el Picudo o cualquier otro insecto. Y en vez de plantar árboles 
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de nuestra tierra, como olivos, alcornoques, algarrobos, se plantan árboles que no hacen 
raíz, y en toda la ciudad los mismos.

Lo ideal sería que se plantaran árboles que pudieran vivir muchos años y fueran 
nuestros. Debería existir un catálogo de los árboles que tenemos en el término municipal y 
cuando se murieran  o se hicieran  viejos,  plantar  otros de la  misma especie.  El  señor 
presidente comenta al respecto que si existe un catálogo de árboles de la Ciudad.

En el parque José Royo Gómez todavía no se ha plantado nada en la zona junto a 
la  alquería  valenciana  desde  que se quitaron los  setos  y  las  adelfas.  Se dijo  que en 
septiembre de 2024 se iba a plantar. La pregunta que nos hacemos es si, todavía en estos 
momentos, no hay intención de realizar alguna actuación al respecto.

Finalmente  el  señor  Esteve  aporta  una  propuesta  planteada  por  un  grupo  de 
vecinos en la que solicitan aclaración sobre una nueva ubicación de un parque canino y 
una zona deportiva en el PAU SENSAL, teniendo en cuenta que el uso dotacional previsto 
en el Plan General Pormenorizado de Castellón de la Plana para la Manzana objeto de la 
actuación, se reserva para un uso exclusivamente educativo. A este respecto, comenta el 
señor  Presidente,  que  en esa zona  hay un  problema vecinal  debido  a  que  las  pistas 
deportivas se construyeron en 2007 cuando no habían viviendas colindantes. Y cuando en 
2019 se edifica  en esa zona las  pistas  deportivas  estaban demasiado  cercanas a  las 
viviendas, provocando las correspondientes molestias a los vecinos. En aquel momento se 
intentó  como  una  medida  para  solucionar  el  problema,  el  que  hubiera  más  presencia 
policial  que controlara  principalmente  el  horario  para  poder  utilizar  dichas pistas.  Pero 
también había un problema de seguridad, ya que con los balones se rompían cristales de 
las viviendas colindantes y en algunas ocasiones los usuarios de las pistas saltaban a los 
bajos en busca de los balones que allí caían. Por lo tanto, la Corporación tomó la decisión 
de  trasladar  esa  zona  deportiva  junto  al  Colegio  Censal.  Dichas  pistas  se  podrán 
aprovechar por el colegio en horario lectivo y en fines de semana se abrirá un acceso para 
su  utilización.  Estas  pistas  deportivas  se  trasladan  a  poco  más  de  100  m.  de  donde 
estaban anteriormente ubicadas, pero a 34 m. de distancia de las viviendas frente a los 6 
m. en la ubicación anterior, por lo tanto la molestia a los vecinos será mínima.

El señor Esteve hablará con los vecinos de la zona y concertarán una reunión con 
el Concejal  de Urbanismo.

Interviene  María Miguel Recatalá (AMPA CP Sanchis Yago).  la señora Miguel 
comenta en primer lugar que el colegio tiene una gayata infantil y ahora después de las 
fiestas  no  tienen  un  lugar  para  guardarla.  Así  pues  la  señora  Miguel  pregunta  si  el 
Ayuntamiento dispone de algún lugar donde dejar dicha gayata hasta el año que viene. 

Por otra parte,  la señora Miguel,  oídas las contestaciones a las peticiones del 
último Consejo, comenta que estarán expectantes a que se resuelvan dichas peticiones. 

Interviene  José Fernando Sales Rosa (Persona propuesta por el PP). El señor 
Sales comenta que en las pasadas fiestas de la Magdalena al operario que se encarga de 
la limpieza en toda la zona donde está el Centro de la 3ª Edad, en la calle Moncofar, se lo 
llevaron para que limpiara en la zona Centro. Ya ha ocurrido en otras ocasiones.

Se solicita que coloquen pasos de peatones elevados en la calle Moncofar a la 
altura del Colegio, ya que la velocidad de los vehículos es excesiva.

Estaba pendiente cambiar unos bancos en la zona donde está el Centro de la 3ª 
Edad, en la calle Moncofar, adaptándolos para la gente mayor, ya que cuando se sientan 
no se pueden levantar.

En la zona de las Torres la gente aparca en la entrada del recinto por la calle 
Pintor Carbó, impidiendo el paso de vehículos más grandes o de emergencias y también el 
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paso normal de las personas. Se solicita que se pinte de amarillo en todas las zonas de 
entrada, en zig-zag o en cuadrícula, para prohibir el estacionamiento. Se adjuntan fotos.

Salió en prensa que se había aprobado colocar una placa en una calle o plaza 
para los gitanos. Una propuesta sería que la colocaran en una plaza que hay en esta zona 
del Polígono en donde hay una iglesia de culto gitano.

Se solicita que la zona deportiva que hay en el Polígono, entre la calle Moncofar y 
Columbretes se dote de canastas y porterías que están en muy mal estado.

Se solicita que se coloque un columpio con medidas de seguridad en la plaza que 
hay dentro del Polígono, entre calle Moncofar y Columbretes. Hay dos sin medidas de 
seguridad. Sería quitar uno y colocar otro con medidas de seguridad.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte 
horas , extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 7

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 31. marzo . 2025

Hora inici/fi: 19:30 / 20:00

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
JOSÉ FERNANDO SALES ROSA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
MANEL ESTEVE VIDAGANY
JOAN BERNAT MAYOR
YOLANDA POLO DIAZ
MARÍA MIGUEL RECATALÁ

Membres absents: 

MANUEL PEGUEROLES BELMONTE
NURIA SOLSONA SORRIBES
PEDRO SANCHO CALDUCH
VICKY AMORES HEREDIA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
LIDON ALGARRA SOTO

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP) 
Vecino (PSOE)
Persona (PP)
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul. Vte. Blasco Ibáñez
AVV Peri-18
AFA CP Enriqueta Agut.
AMPA CP Madre Vedruna 
AMPA CP Sanchis Yago

Persona (PSOE) (*)
Persona (Compromís)
Persona (VOX)
AVV Rafalafena (*)
AVV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Bernat Artola

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'Orde del dia: 

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 16/12/2024.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents. C
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2n.- Invitació de la Regidora Delegada de Gent Gran, Dª M.ª Clara Adsuara 
Pitarch que presentarà el projecte “Soledad no desitjada”.

En este punt intervé la Regidora Delegada de Gent Gran juntament amb la Cap 
del SIO (Servei d'Igualtat d'Oportunitats), Araceli Tárrega.

La Regidora i la Cap del SIO informen en primer lloc, sobre el treball que s'està 
realitzant en favor de la Igualtat tant des de l'atenció i orientació a dones, com també des 
de la labor de sensibilització a la societat a través de diferents campanyes, i  gran part 
d'eixa labor es reflectix en l'IV Pla Municipal d'Igualtat d'Oportunitats de Dones i Hòmens. 
La Senyora Regidora,  agraïx el que se'ls haja convidat a esta reunió, perquè tota esta 
informació es puga difondre a les diferents associacions de veïns i AMPA que formen part 
d'este  Consell  de  Districte.  Des  del  SIO estan  oberts  a  rebre  qualsevol  proposta  que 
puguen aportar, i fins i tot a reunir-se amb qualsevol associació que ho precise per a una 
informació més detallada.

En segon lloc informen de l'I Pla per a Persones Majors de la Ciutat de Castelló.  
És intenció d'este Pla el prendre una sèrie d'actuacions encaminades al fet que la gent 
gran no es trobe sola,  la  soledat  no desitjada,  que és un dels  principals  enemics dels 
nostres majors. La redacció d'este Pla s'ha dut a terme en coordinació amb la Universitat 
Jaume I.

3r.- Informe del President.

El  senyor  President  comenta  en  primer  lloc,  que  van  tindre  una  reunió  amb 
l'associació de veïns Gumbau en la qual es van consensuar diversos punts en el projecte 
de les obres del pàrquing que se situarà en la zona de l'antic mercat del Dilluns. També fa 
un repàs a  com han anat  les  festes  de la  Magdalena,  principalment  en el  que afecta 
directament  este  Districte:  durant  les  festes,  afig,  no  han  hagut  queixes  d'importància 
ressenyades, s'ha mantingut la neteja en les zones que ho requerien i enguany s'ha reduït 
l'horari i el nivell de soroll permés, a 55 decibels, en el recinte de fires.

El senyor President comenta també, els temes contestats en reunions anteriors 
pels SS TT:

- Que s'hauria de modificar la zona de l'accés a l'aulari d'Educació Infantil, pintant 
passos de zebra i realitzant regruixos en alguns d'ells perquè els vehicles reduïsquen la 
seua velocitat

R/ Es troba pendent d'inspecció i estudi.

- Que si és necessari que hi haja tres carrils de circulació, 2 adreça Barcelona i 1 
adreça València, al carrer Fernando el Catòlic.

R/ Es considera  procedent  la  situació  actual,  atés  que es  tracta  de la  Ronda 
Barris.

- Que els bars i cafeteries estan abastant més espai de l'autoritzat a les seues 
terrasses, en la zona de Doctor Marañón i adjacents, dificultant el pas dels vianants. Se 
sol·licita major control per a evitar esta situació.

R/ En la passada reunió del Consell es va comentar la contestació d'este tema, 
per part de la Policia Local, en la qual es deia que anaven a portar un major control de 
l'ocupació de la via pública.  D'igual  forma procedirà la Secció de Mobilitat  encarregada 
d'atorgar els permisos d'ocupació.

- Que en la zona d'aparcament de “Les Torres”, els edificis que són al carrer Pintor 
Carbó,  algun veí  ha pintat  una zona reservada per a estacionament de persones amb C
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mobilitat reduïda autoritzada per una empresa privada, i que és el propi Ajuntament qui els 
remet a ella.

R/ Es troba pendent d'inspecció i estudi.

- Que en el pàrquing interior, zona on està el centre de 3a edat Verge del Pilar en 
carrer Moncofar, han hagut diversos accidents. Tal vegada s'hauria de posar un senyal de 
direcció obligatòria per a seguir recte.

R/ El Regidor Cristian Ramírez va comentar en la Junta de 27 de gener de 2025, a 
la qual va assistir com a convidat, que es col·locarà un senyal de direcció obligatòria.

- Que en l'encreuament dels carrers Carcaixent i Pare Ricardo, nombres parells, 
existixen  dos  bancs  per  a  asseure's  les  persones.  Els  veïns  d'eixa  zona  sol·liciten  la 
col·locació d'un banc més, ja que sembla ser hi ha espai i la necessitat dels propis usuaris.

R/ Es trasllada a les brigades, i com més prompte millor col·locaran el banc.

- Que en la plaça Pintor Tasio Flors, on hi ha un parc infantil, existix un banc que 
té trencada una barra de fusta en la part inferior. Perquè es repare.

R/ es procedirà a la seua reparació.

-  Que  al  carrer  Pare  Ricardo,  nombres  imparells,  encreuament  amb el  carrer 
Museros, fa molt temps que han llevat els bol·lards, però s'han quedat els caragols que els 
subjectaven. Perquè els lleven ja que hi ha perill que entropesse la gent. 

R/ S'han retirat els caragols.

- Sobre l'absència d'alarmes d'incendis i seguretat en l'edifici d'infantil.

R/ Les sol·licituds d'instal·lacions en col·legis públics han de seguir el camí del 
Consell Escolar. No obstant això, es revisarà la petició amb l'empresa mantenidora.

- Que el sòl del pati d'infantil ja que esta molt danyat i necessita una renovació 
urgent.

R/ Se sol·licita que passe l'empresa de manteniment a valorar possibles solucions.

- Mobles i treballs de fusteria en l'edifici central de primària, que és un Projecte 
acceptat amb els pressupostos participatius i que no es van portar a terme.

R/ Actualment estem treballant per a dur a terme estos treballs.

- Que falta repassar de pintura la porta de l'entrada principal del col·legi.

R/ S'ha planificat incloure la pintura del mur que envolta l'edifici d'infantil en els 
pròxims treballs.

- Que hi ha una sèrie de desperfectes en tota la zona per als vianants, on es troba 
el centre de la 3a Edat Verge del Pilar, al carrer Moncofar.

R/ A 16/01/2025 s'estan reparant els desperfectes.

4t.- Precs i Preguntes.

Intervé Manel Esteve Vidagany (Associació de Veïns Peri-18). El senyor Esteve 
comenta els següents temes:

En la plaça Cometa Halley, en la zona on estan instal·lats els jocs per a xiquets, el 
sòl  que està  preparat  per  a  protegir  els  xiquets  de les  caigudes,  està  molt  deteriorat, 
arribant a ser perillós la seua utilització. Se sol·licita es clausure esta zona de jocs fins que 
no es repare tot el sòl o s'eliminen i canvien les plaques que estiguen deteriorades.

En el passatge, entre la Av Germans Bou i carrer Prim (on està el Museu i l'Escola 
d'Adults), ja són moltes les vegades que es planten arbres i no acaben d'arrelar, ha de ser 
que  el  negoci  és  plantar  arbres  tots  els  anys.  A  més  es  planten  torts  sense  donar 
importància. S'adjunten fotos.
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En  este  passatge  hi  havia  fa  uns  anys  unes  palmeres,  que  algunes  van 
desaparéixer i  estan en algun lloc de València,  quan es va construir  el Museu, i  altres 
segurament van morir pel Morrut o qualsevol altre insecte. I en comptes de plantar arbres 
de la nostra terra, com a oliveres, sureres, garroferes, es planten arbres que no fan arrel, i 
en tota la ciutat els mateixos.

L'ideal  seria  que  es  plantaren  arbres  que  pogueren  viure  molts  anys  i  foren 
nostres. Hauria d'existir un catàleg dels arbres que tenim en el terme municipal i quan es 
moriren o es feren vells, plantar uns altres de la mateixa espècie. El senyor Presidente 
comenta al respecte que si hi ha un catàleg d’arbres de la Ciutat.

Al  parc José Royo Gómez encara no s'ha plantat  res en la  zona al  costat  de 
l'alqueria valenciana des que es van llevar les tanques i els baladres. Es va dir  que al 
setembre de 2024 s'anava a plantar.  La pregunta que ens fem és si,  encara en estos 
moments, no hi ha intenció de realitzar alguna actuació al respecte.

Finalment el senyor Esteve aporta una proposta plantejada per un grup de veïns 
en la qual sol·liciten aclariment sobre una nova ubicació d'un parc caní i una zona esportiva 
al PAU SENSAL, tenint en compte que l'ús dotacional previst en el Pla General Detallat de 
Castelló  de  la  Plana  per  a  la  zona  objecte  de  l'actuació,  es  reserva  per  a  un  ús 
exclusivament educatiu. Referent a això, comenta el senyor President, que en eixa zona hi 
ha un problema veïnal pel fet que les pistes esportives es van construir en 2007 quan no 
havien vivendes confrontants. I quan en 2019 s'edifica en eixa zona les pistes esportives 
estaven massa pròximes a les vivendes, provocant les corresponents molèsties als veïns. 
En aquell moment es va intentar com una mesura per a solucionar el problema, el que hi 
haguera més presència policial  que controlara principalment l'horari per a poder utilitzar 
estes pistes. Però també hi havia un problema de seguretat,  ja que amb les pilotes es 
trencaven cristalls de les vivendes confrontants i en algunes ocasions els usuaris de les 
pistes saltaven als baixos a la recerca de les pilotes que allí queien. Per tant, la Corporació 
va prendre la decisió de traslladar eixa zona esportiva al costat del Col·legi Censal. Estes 
pistes es podran aprofitar pel col·legi  en horari lectiu i  en caps de setmana s'obrirà un 
accés per a la seua utilització. Estes pistes esportives es traslladen a un poc més de 100 
m. d'on estaven anteriorment situades, però a 34 m. de distància de les vivendes, enfront 
dels 6 m. en la ubicació anterior, per tant la molèstia als veïns serà mínima.

El senyor Esteve parlarà amb els veïns de la zona i concertaran una reunió amb el 
Regidor d'Urbanisme.

Intervé  María  Miguel  Recatalá  (AMPA CP Sanchis  Yago).  la  senyora  Miguel 
comenta en primer lloc que el col·legi té una gaiata infantil i ara després de les festes no 
tenen  un lloc  per  a  guardar-la.  Així  doncs  la  senyora  Miguel  pregunta  si  l'Ajuntament 
disposa d'algun lloc on deixar esta gaiata fins a l'any que ve. 

D'altra banda,  la senyora Miguel,  sentides les contestacions a les peticions de 
l'últim Consell, comenta que estaran expectants al fet que es resolguen estes peticions. 

Intervé José Fernando Sales Rosa (Persona proposada pel PP). El senyor Sales 
comenta que en les passades festes de la Magdalena a l'operari que s'encarrega de la 
neteja en tota la zona on està el Centre de la 3a Edat, al carrer Moncofar, se'l van emportar 
perquè netejara en la zona Centre. Ja ha ocorregut en altres ocasions.

Se sol·licita que col·loquen passos de vianants elevats al carrer Moncofar a l'altura 
del Col·legi, ja que la velocitat dels vehicles és excessiva. C
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Estava pendent canviar uns bancs en la zona on està el Centre de la 3a Edat, al 
carrer Moncofar, adaptant-los per a la gent gran, ja que quan se senten no es poden alçar.

En la zona de les Torres la gent aparca en l'entrada del recinte pel carrer Pintor 
Carbó, impedint el pas de vehicles més grans o d'emergències i també el pas normal de 
les persones. Se sol·licita que es pinte de groc totes les zones d'entrada, en zig-zag o en 
quadrícula, per a prohibir l'estacionament.

Va eixir en premsa que s'havia aprovat col·locar una placa en un carrer o plaça 
per als gitanos. Una proposta seria que la col·locaren en una plaça que hi ha en esta zona 
del Polígon on hi ha una esglèsia de culte gitano.

Se sol·licita que la zona esportiva que hi ha en el Polígon, entre el carrer Moncofar 
i Columbretes es dote de canastres i porteries que estan en molt mal estat.

Se sol·licita que es col·loque un gronxador amb mesures de seguretat en la plaça 
que hi ha dins del Polígon, entre carrer Moncofar i Columbretes. Hi han dos sense mesures 
de seguretat. La cosa seria llevar-ne un i afegir-ne un altre amb mesures de seguretat.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores , 
estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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